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2025-04-21 印度尼西亚丽珠制药公司校园招聘岗位信息表

2025-04-21 Campus Recruitment Position Information Table for 

PT LIVZON PHARMA INDONESIA 

【关于我们】

丽珠医药集团股份有限公司创建于1985年1月,是集医药研发、生产、销售为一体的综合医药集团上市公司(A+H股,A股：000513，H股：0151）)，丽珠医药集团在原料药、化学药、中药、生物药、体外诊断试剂等领域不断取得突破,产品分布在消化、心脑血管、生殖内分泌、精神/神经等领域；丽珠医药集团技术平台：3国家级研发中心和8省级研发中心。

丽珠集团使命：患者生命质量第一。

丽珠集团愿景：做医药行业领先者。

[About Us]
Livzon Pharmaceutical Group Co., Ltd. (A+H Share Listed, A-share: 000513, H-share: 01513), established in January 1985, is a leading integrated pharmaceutical conglomerate specializing in R&D, production, and commercialization. With expertise spanning APIs, chemical drugs, traditional Chinese medicine, biologics, and in vitro diagnostics, its products target high-demand therapeutic areas including gastroenterology, cardiovascular/cerebrovascular diseases, reproductive endocrinology, and neuropsychiatry. The Group operates 3 national-level R&D centers and 8 provincial-level R&D hubs, driving innovation in sustained-release microspheres, biologics, and novel drug discovery. 

Livzon Group's Mission: PATIENT QUALITY OF LIFE COMES FIRST.
Livzon Group's Vision: BE THE PHARMACEUTICAL INDUSTRY LEADER .
中国前三原料药企业丽珠集团与印尼最大药企KALBE共同成立

LIVZON Group, one of the top three raw material pharmaceutical companies in China, and KALBE, the largest pharmaceutical company in Indonesia, jointly established

 

为什么选择印尼丽珠？

√中国TOP10药企出海战略。

√ 坐拥东南亚6亿人口医药蓝海市场

√ 双轨创新体系：全球研发资源 × 本土化智造

●Why choose LIVZON Indonesia?

√ Top 10 Chinese pharmaceutical companies' overseas strategy

√Having a pharmaceutical blue ocean market with a population of 600 million in Southeast Asia

√ Dual track innovation system: global R&D resources x localized intelligent manufacturing

本次校招招聘岗位需求表如下：
The job position requirements for this campus recruitment are as follows:

	序号

No.
	岗位名称

Job Position
	岗位说明

Job Description
	所需

人员数量

Number of Personnel Required
	备注

Notes

	1
	出纳兼任税务会计

Cashier and tax accountant
	1） 本科及以上学历，主修会计学/财务管理/经济法/国际贸易；

2） 持有HSK4级证书以上，以便支持与中国总部财务沟通；精通印尼语（母语级）及英语（雅思6.0+/托福80+），可处理双语财务文件，
3） 熟悉印尼税法（UU PPh/UU PPN）及海关流程（进口报关单PEB填写）优先考虑

4） 沟通能力强，具有耐心细心责任心，做事积极主动

5） 专业技能强，学习能力强，适应能力强（外在的健康和内心承压），团队合作能力强，能在复杂多变的环境下从容应对工作
1)Bachelor's degree or above, majoring in Accounting/Financial Management/Economic Law/International Trade;

2)Hold an HSK Level 4 certificate or above to support communication with the finance department of the China headquarters; Fluent in Indonesian (native level) and English (IELTS 6.0+/TOEFL 80+), capable of handling bilingual financial documents;

3)Familiarity with Indonesian tax laws (UU PPh/UU PPN) and customs procedures (PEB filling for import declarations) will be given priority;

4)Strong communication skills, patient, meticulous, and responsible, proactive in work;

5)Strong professional skills, strong learning ability, strong adaptability (both physically and mentally resilient), strong team cooperation ability, and able to handle work calmly in complex and changing environments.
	1
	

	2
	工程项目文件工程师

Project Documentation Engineer
	1） 会中文，能够听说读和简单的书写（HSK四级以上优先）；英文和印尼语熟练。

2） 会使用工作电脑，熟悉办公自动化软件，如Windows软件，会使用CAD制图软件优先；

3） 可接受工程类专业毕业生，入职可培训；专业可以为土木工程、工程管理、智能建造等

4） 沟通能力强，具有耐心细心责任心，做事积极主动
5） 专业技能强，学习能力强，适应能力强（外在的健康和内心承压），团队合作能力强，能在复杂多变的环境下从容应对工作

1)Proficient in Chinese, with the ability to speak, listen, read, and write simple texts (priority given to those with HSK Level 4 or above); Fluent in English and Indonesian.

2)Able to use a work computer and familiar with office automation software, such as Windows applications; priority given to those who can use CAD drawing software.

3)Engineering major graduates are acceptable, with training provided upon employment; majors can include Civil Engineering, Engineering Management, Intelligent Construction, etc.

4)Strong communication skills, patient, meticulous, and responsible, proactive in work;

5)Strong professional skills, strong learning ability, strong adaptability (both physically and mentally resilient), strong team cooperation ability, and able to handle work calmly in complex and changing environments.
	1
	

	2
	自控工程师

Automation Engineer

	1）会中文，能够听说读和简单的书写（HSK四级以上优先）；英文和印尼语熟练。
2）本科及以上学历，自动化、自动控制、测控、机电一体化等相关专业
3）熟悉了解组态软件、PLC编程，DCS开发和调试，熟悉工控通讯协议（OPC，MODBUS）；
4）能够熟练看懂各类电气自控图纸，场动手能力强，对新建项目调试能够快速上手，并做到掌握了解；熟悉冻干原理，冻干机优先性能优先考虑；

5）专业技能强，学习能力强，适应能力强（外在的健康和内心承压），团队合作能力强，能在复杂多变的环境下从容应对工作

1)Proficient in Chinese, with the ability to speak, listen, read, and write simple texts (priority given to those with HSK Level 4 or above); Fluent in English and Indonesian.

2)Bachelor's degree or above, majoring in Automation, Automatic Control, Measurement and Control, Mechatronics, or related fields.

3)Familiar with configuration software, PLC programming, DCS development and debugging, and knowledgeable about industrial control communication protocols (OPC, MODBUS).

4)Able to proficiently read various electrical and automation diagrams, with strong hands-on skills. Capable of quickly getting started with the commissioning of new projects and achieving a thorough understanding. Familiarity with freeze-drying principles and experience with freeze-dryers will be given priority.

5)Strong professional skills, strong learning ability, strong adaptability (both physically and mentally resilient), strong team cooperation ability, and able to handle work calmly in complex and changing environments.
	2
	

	3
	生产工程师

Production Engineer
	1）本科及以上，专业为生物工程，发酵工程，微生物学，制药工程，化学工程，生物技术等，毕业工作1~2年或者2025年7月前毕业

2）愿意在生产一线长期打磨，学习，历练和良好实践GMP（不愿意在生产一线的不予考虑）

3）具备很强的执行能力、创新开拓能力、计划能力及沟通协调能力；工作认真负责，严谨细致，具备较强的责任心和解决问题的能力。

4）熟练使用Excel, Work, PPT, Outlook 以及数据统计分析软件，会使用CAD制图软件。 

5）会中文，能够听说读和简单的书写（HSK四级以上优先）优先；印尼语熟练，英文能够听书读写，能够处理工作中所涉及到的专业内容，雅思成绩6.5分以上（两年内的成绩）；

1)Bachelor's degree or above in Bioengineering, Fermentation Engineering, Microbiology, Pharmaceutical Engineering, Chemical Engineering, Biotechnology, or related fields, with 1-2 years of work experience after graduation or graduating before July 2025.

2)Willing to work long-term on the front line of production, to learn, undergo training, and practice GMP well (candidates unwilling to work on the front line of production will not be considered).

3)Possess strong execution ability, innovative and pioneering spirit, planning ability, and communication and coordination skills; be serious and responsible in work, meticulous, and have a strong sense of responsibility and the ability to solve problems.

4)Proficient in using Excel, Word, PowerPoint, Outlook, and data statistical analysis software; knowledge of CAD drawing software is a plus.

5)Proficient in Chinese, with the ability to speak, listen, read, and write simple texts (priority given to those with HSK Level 4 or above); Fluent in Indonesian; proficient in English listening, speaking, reading, and writing, with the ability to handle professional content related to work, and an IELTS score of 6.5 or above (within the last two years).
	3~5
	后期根据公司要求和个人意愿综合考虑，再确定具体生产岗位

The specific production position will be determined later based on a comprehensive consideration of the company's requirements and the individual's preferences.

	4
	质量专员

Quality Specialist

	1）本科及以上，专业为生物工程，发酵工程，微生物学，制药工程，化学工程，生物技术等，毕业工作1~2年或者2025年7月前毕业

2）愿意在生产一线长期打磨，学习，历练和良好实践GMP（不愿意在生产一线的不予考虑）

3）具备良好的SOP文件撰写和审核能力；运用科学知识和逻辑思考，遵循SOP流程和操作步骤

4）可独立解决日常工作中的不同意见和冲突。

5）会中文，能够听说读和简单的书写（HSK四级以上优先）优先；印尼语熟练，英文能够听书读写，能够处理工作中所涉及到的专业内容，雅思成绩6.5分以上（两年内的成绩）

1)Bachelor's degree or above in Bioengineering,Fermentation Engineering,Microbiology,Pharmaceutical Engineering,Chemical Engineering,Biotechnology,or related fields,with 1–2 years of work experience after graduation or graduating before July 2025.

2)Willing to work long-term on the front line of production to gain experience, learn, and practice GMP well (candidates unwilling to work on the front line of production will not be considered).

3)Possess good ability to write and review SOP (Standard Operating Procedure) documents; apply scientific knowledge and logical thinking to follow SOP processes and operational steps.

4)Able to independently resolve different opinions and conflicts in daily work.

5)Proficient in Chinese, with the ability to speak, listen, read, and write simple texts (priority given to those with HSK Level 4 or above); Fluent in Indonesian; proficient in English listening, speaking, reading, and writing, with the ability to handle professional content related to work, and an IELTS score of above 6.5(within the last two years).


	3~5
	后期根据公司要求和个人意愿综合考虑，再确定是QA、QC、RA岗位

The specific position,whether QA(Quality Assurance),QC(Quality Control),or RA(Regulatory Affairs),will be determined later based on a comprehensive consideration of the company's requirements and the individual's preferences.


说明：不在以上清单的职位，印尼来华留学生愿意回雅加达就业的，如果愿意的话，可以先投简历给我们，基于公司战略推进，择机会有新的岗位推出。
Note: For positions not listed above, Indonesian international students who are willing to return to Jakarta for employment may submit their resumes to us first. Based on the company's strategic advancement, we will consider launching new positions when opportunities arise.

简历投递通道：Resume delivery channel:
时间：2025年4月21日-6月30日
Time: April 21, 2025 - June 30, 2025
Please submit your resume:
简历投递邮箱Resume delivery Email:  recruitment_indo@livzon.cn
加入我们，共创医疗美好未来！

Join us to create a better future for healthcare!
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